

Ref. No.: 2020/04/AR/098

12 April 2020

Shaikh Khalifa bin Ebrahim Al-Khalifa

Chief Executive Officer

Bahrain Bourse, P.O. Box 3203

Manama – Kingdom of Bahrain

Dear Sir,

**Subject: Disclosure of Information:**

**Update relating to the Voluntary Conditional Offer made by Kuwait Finance House K.C.S.P. to acquire 100% the ordinary issued and paid up shares of Ahli United Bank B.S.C.**

With reference to the announcement made by Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") to its shareholders on 23 March 2020, regarding the postponement of the offer process in relation to the implementation of the offer from Kuwait Finance House K.S.C.P. ("KFH") to acquire 100% of the ordinary issued and paid up shares of AUB, and as a consequence of the instructions of the authorities in the State of Kuwait regarding the continuing restriction of work activities in the State of Kuwait, AUB hereby announces the following to its shareholders:

Given the prevailing unprecedented circumstances relating to the COVID-19 pandemic, the AUB Board of Directors, in consultation with KFH, and after KFH having obtained the Central Bank of Bahrain's approval of the postponement of the acquisition procedures until December 2020, has approved the suspension of the acquisition procedures in both the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain until December 2020.

The announcement of the amended timetable and associated documentation for implementing the acquisition offer will be made in due course in accordance with the requirements of the Central Bank of Bahrain.

AUB will disclose any relevant developments on this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.

Yours sincerely,

For Ahli United Bank B.S.C.

Copy to:

Ms. Abeer Al Saad – CMSD - Central Bank of Bahrain

Mr. Yousif Hasan – RBSD - Central Bank of Bahrain

السيد الفاضل /الشيخ خليفة بن ابراهيم آل خليفة المحترم

الرئيس التنفيذي

بورصة البحرين، ص.ب. 3203

المنامة – مملكة البحرين

تحية طيبة وبعد،،،

**الموضوع: الإفصاح عن المعلومات:**

**تطورات بخصوص العرض الطوعي المشروط المقدم من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. للاستحواذ على 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

بالإشارة إلى الإعلان المقدم من البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("الأهلي المتحد") لمساهميه بتاريخ 23 مارس 2020م فيما يخص تأجيل إجراءات العرض المتعلقة بتنفيذ العرض المقدم من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. ("بيتك") للاستحواذ على 100% من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة للأهلي المتحد، وترتيباً على تعليمات الجهات الرسمية في دولة الكويت بشأن استمرار تعطيل الأعمال في دولة الكويت، يعلن الأهلي المتحد لمساهميه عما يلي:

في ضوء الظروف الراهنة وغير المسبوقة التي فرضتها جائحة كورونا (كوفيد – 19)، وافق مجلس إدارة الأهلي المتحد بالتنسيق مع بيتك، وبعد حصول بيتك على موافقة مصرف البحرين المركزي على تأجيل إجراءات عرض الاستحواذ حتى ديسمبر 2020م، على الإيقاف المؤقت لتنفيذ إجراءات عرض الاستحواذ في دولة الكويت ومملكة البحرين حتى ديسمبر 2020م.

سوف يتم الإعلان عن الجدول الزمني المعدل والمستندات المتعلقة بتنفيذ عرض الاستحواذ في الوقت المناسب وفقاً لمتطلبات مصرف البحرين المركزي.

هذا وسيقوم الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع حرصاً على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.

تفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

نسخة إلى:

السيدة/ عبيد السعد المحترمة – مصرف البحرين المركزي

السيد/ يوسف حسن المحترم – مصرف البحرين المركزي

Ahli United Bank (B.S.C.)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH The Amir of State of Bahrain.

Commercial Registration Number 46348

"Licensed as a conventional retail bank by the CBB"

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

صينى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨

ص.ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

تأسس بموجب مرسوم أميري من صاحب السمو أمير دولة البحرين بضماني محدود.

رقم السجل التجاري: ٤٦٣٤٨

"مصرح كمصرف تقليدي قطاع تجزئة من قبل مصرف البحرين المركزي"